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Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła przewodnicząca komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu , oraz Zastępca Wójta i w części dotyczącej spraw finansowych 
Skarbnik Gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył  Wiceprzewodniczący Rady . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 26 stycznia 2007 r.  
4.Analiza informacji o wypłatach dodatków mieszkaniowych za rok 2006  
  Opinia komisji na sesję  
5.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców  
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 2/06 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji, komisja przeanalizowała projekty i wydała opinię , jak niŜej  :  
-  projekt uchwały Nr IV/17/07 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy ; 
   komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały   ,   
- projekt uchwały Nr IV/18/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia  umowy dzierŜawy na  
  okres dłuŜszy  niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody  na odstąpienie od obowiązku przetargu na  
  dzierŜawę; komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  , 
- projekt uchwały Nr IV/19/07 w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/66/03 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 28 maja 2003 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński  
Po wysłuchaniu uzasadnienia wójta , komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
- projekt uchwały Nr IV/20/07  w sprawie zmiany regulaminu udzielenia pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stargard Szczeciński  
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Przewodnicząca komisji zapytała się o wypłatę stypendium szkolnego w miesiącu grudniu ,  
gdzie kwota była dość wysoka  i zasugerowała , aby wypłacać np. raz na dwa miesiące  , bo 
rachunki z sierpnia nie były honorowane . 
Zastępca wójta wyjaśnił ,Ŝe były to środki dodatkowo  otrzymane z Urzędu Wojewódzkiego i 
do końca grudnia trzeba było je wykorzystać . 
Radna Kornet – poruszyła temat dotyczący przyznania dodatku do zasiłku rodzinnego z tytułu  
rozpoczęcia roku szkolnego na dzieci rozpoczynające nauczanie przedszkolne w tzw. „ 
zerówce „ rodzinom spełniającym warunki do zasiłku rodzinnego i tutaj radna zapytała , czy 
będzie teŜ objęte dziecko 5 letnie , bo inaczej mówią przepisy oświaty , a inaczej przepisy 
dotyczące zasiłku , a chodzi o wystawienie zaświadczenia dla rodzica . 
Zastępca wójta odnosząc się do pytania radnej , odczytał uzasadnienie  do zmiany ustawy o 
świadczeniach rodzinnych  - kserokopię uzasadnienia  rozdano członkom komisji . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt uchwały Nr IV/21/07 w sprawie zatwierdzenie przychodów i wydatków gminnego 
funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2007 rok  
Zastępca Wójta -wyjaśniła ,Ŝe zgodnie z przepisami rada gminy musi zatwierdzić przychody i 
wydatki gminnego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2007 rok , wydatki 
są takie same jak zapisane w budŜecie gminy . 
Radny Klim – odnosząc się do wydatków powiedział ,Ŝe co roku dzieci sprzątają gminę  i 
zdaniem radnego powinna być zatrudniona straŜ miejska ,  monitoring oraz powinny być 
mandaty dla osób zaśmiecających gminę  , sklepy i firmy budowlane powinny być rozliczane 
z swoich śmieci . 
Zastępca Wójta  - stwierdził ,Ŝe na terenie gminy są tzw. „ dzikie wysypiska „ w takich 
miejscach gdzie trudno ustalić, kto był sprawcą , a gmina nie ma takich uprawnień aby 
wydawać mandaty .Ponadto wójt poinformował , Ŝe wiosną odpowiednia komisja będzie 
kontrolować posiadanie pojemników przez mieszkańców , bo my mamy wykazy od firm kto 
rezygnuje .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr IV/22/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. oraz zmiany 
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne  
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy. 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
Członkowie komisji otrzymali dodatkowy projekt uchwały Nr IV/23/07 w sprawie zmian 
uchwały w sprawie zwołania zebrań wiejskich , który to komisja zaopiniowała pozytywnie .  
Ad.4  
Przewodnicząca komisji odczytała informację dotyczącą wypłaconych dodatków 
mieszkaniowych w 2006 roku .  
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Komisja uwag nie wniosła i przyjęła następującą opinię :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację i pozytywnie  zaopiniowała 
wypłatę dodatków mieszkaniowych za rok 2006 .  
Ad.5 
Przewodnicząca komisji przedstawiła informację dotyczącą działalności gminy na rzecz 
ochrony zdrowia . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Przyjęta opinia komisji przedstawia się następująco : 
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Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała działalność prowadzoną 
przez gminę na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców . 
Ad.6  
 Radna Kornet –poinformowała o tym ,iŜ przyszło pismo z Ministerstwa o zakazie 
wynajmowania pomieszczeń w szkole na zabawy czy inne uroczystości i zakaz sprzedaŜy 
alkoholu . Druga sprawa poruszona przez radną dotyczyła sfinansowania przez gminę 
wyjazdu dzieci w czasie ferii np. na basen czy do kina .  
Zastępca Wójta – wyjaśnił ,Ŝe nie będzie problemu, ale powinien być pełny skład autobusu . 
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .  
 
 
Protokołowała :                                                                                     Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                           ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                                Data podpisania : 
2007.01.23 2007. …………..  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


